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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XLII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2020 r. 
w punkcie „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” 
zwróciłem się z prośbą o przeprowadzenie remontu ulicy Wodnej we współpracy z 
podmiotami, które mają tam swoje siedziby (m.in. Tarnowskie Wodociągi Sp. z o.o. i 
Tauron). 

W imieniu mieszkańców ulicy Piłsudskiego proszę o rozważenie możliwości montażu 
progów zwalniających wyspowych na jezdni pomiędzy Parkiem Strzeleckim a Parkiem 
Wodnym, ponieważ kierowcy nagminnie przekraczają dopuszczalną prędkość 
na tym odcinku drogi. Mieszkańcy wystosowali pismo, w którym poprosili o realizację 
przedstawionego rozwiązania.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Jakub Kwaśny  

 


